
 
 

Referat af bestyrelsesmødet d 1/3 i NPCT Vesterhavsgade 168. 
(Umiddelbart efter generalforsamlingen). 
 
1:Godkendelse af udsendt dagsorden. Godkendt. 
 
 
2 :Godkendelse af udsendt referat fra bestyrelsesmødet d 31/1 2023. 
Godkendt med forbehold.  
Der er behov for en konkretisering af grupperne, hvorfor dette indhold 
opdateres på næste møde. Vorupør og Lodbjerg-grupperne har valgt 
repræsentanter for to år, (hhv. Mogens Ottesen og Jens Pedersen). Stenbjerg-
gruppen skal vælge repræsentant for et år, sådan at der bliver valg her igen i 
2024, hvor også Naturens venner har nyvalg. Hanstholms mandat slap op, og 
Jytte Schouw er derfor udtrådt af bestyrelsen.  
Ønske: referater navngives som på hjemmesiden, så de står kronologisk. 
 
3: Konstituering af bestyrelsen. 
Uændret konstituering.  
Mads Agerholm er formand. 
Peer Nannestad Møller er næstformand. 
Lone Lærke Krog er sekretær. 
 
4: Godkendelse af liste over ”GÅ I GANG TURE” forår 2023, samt fordeling af 
turleder, mindst en måned frem. 
Lodbjerg (4.4.): Jens 
Hanstholm Fyr (11.4.): Mads 
Foreningsstien, 18.4.): Mads 
Istrup (25.4): Peer 
Fayes Alle: (2. maj): Vagn 
Madsens Kær (9. maj): Sessan 
Vandet sø: (16. maj): Mads 
Agger: 23. maj: Jens 
Bøgestedrende: 30. maj: Peer 
Tipi, Tandrupvej, 6. juni: Mads/Vagn 
Lodbjerg Kirke: 13. juni: Karsten 



Kræn Rasmussens vej, 20. juni: Vagn 
Vorupør, ny sti, 27. juni: Mogens (Eventuelt sammen med Marianne Kaae). 
 
Lægges på thy360 mandag. 
OBS: Vi drøfter publiceringspolitik på næste bestyrelsesmøde. 
 
5: Dato for næste bestyrelsesmøde.  
13. april klokken 16. 
 
6: Evt.  
Steffen Brandt koncert den 23. maj. 200 billetter til de frivillige/Først til mølle. 
Tilmelding over npthy.dk. Derudover er 200 billetter til salg – frivillige kan 
forhåndsreservere til pårørende det første stykke tid (nærmere info fra 
sekretariatet). 
Svend Aage og Mads sætter i gang hurtigst muligt.  
 
Gravhøje-pleje i april. Vi satser.  
 
                                             Pbv:    Mads Agerholm. 
  
 
NB – besked efter bestyrelsesmødet:  
Mia spørger, om vi kan lægge referater af bestyrelsesmøder mm på vores egen 
hjemmeside. Det skal vi tale om næste gang, vi holder bestyrelsesmøde. 
 


